
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 3/2017 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 77/2017                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση α) αντικατάστασης μέλους και β) 
επανασυγκρότησης της επιτροπής οριστικής 
παραλαβής του έργου «Ενδοδημοτική Οδοποιία». 

 
Σήμερα 20 Φεβρουαρίου του έτους 2017 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 17:30 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 16-2-2017 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Χ. Κούτρας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 5) Β. 
Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 6)Δ.Κουλουριώτης, 
7)Δ.Τραπεζανλής, 8) Θ. Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 
10)Γ.Σοφιανίδης, 11) Ν. Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13) 
Β.Λυκοστράτης, 14) Γ. Κάκαρης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 
16)Λ.Ακριβόπουλος, 17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 
19)Ε.Ιακωβίδου, 20) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 21)Α.Σιακαβάρας, 
22)Θ.Τέτος, 23)Ι.Κυρατλίδης, 24) Μ. Σουμελίδης, 25) Ν. 
Τσιαμήτρος, 26)Ζ.Πατσίκας, 27) Α. Καγκελίδης, 28)Γ.Γουλτίδης, 
29)Η.Τσιφλίδης, 30)Σ.Ελευθεριάδου, 31)Ν.Μπέκης, 
32)Π.Παπαδίνα, 33)Α.Αποστολόπουλος, 34)Α.Μαρκούλης. 

Θ. Αγγελίνας, Ι.Χειμώνας,  
Χ.Γαϊτάνου, Κ.Καραπαναγιωτίδης, 
Ι.Παπαγιάννης,  Σ.Στουγιάννος, 
Γ.Μελιόπουλος 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                        
Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Ν. Αγγέλου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ι.Καραγιάννης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, 
Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε η κ. Ε.Ιακωβίδου 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.78/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Ν.Μωυσιάδης, Ν.Τσιαμήτρος, 
Γ.Ορφανίδης, Ζ.Πατσίκας 
3)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.79/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Η.Τσιφλίδης, Χ.Κούτρας και προσήλθαν οι κ.κ. 
Γ.Γουλτίδης, Ν.Μωυσιάδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.80/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.82/2017 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Χ.Κούτρας. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.85/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ζ.Πατσίκας, Ν.Μπέκης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.87/2017 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Αποστολόπουλος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.89/2017 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Αποστολόπουλος, Ν.Μπέκης 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.91/2017 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Σιακαβάρας, Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Μωυσιάδης, 
Ν.Μαυροκεφαλίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.96/2017 απόφασης προσήλθε ο κ.Α.Σιακαβάρας 
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Ο πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και στη συνέχεια εξέθεσε στο σώμα τα 

εξής:  
Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της 

αντικατάστασης του δημοτικού συμβούλου Γ.Μελιόπουλου από την επιτροπή οριστικής 
παραλαβής του έργου «Ενδοδημοτική Οδοποιία» 

Το θέμα κατατίθεται ως έκτακτο, διότι ο ανάδοχος με αίτηση του ζητά να γίνει οριστική 
παραλαβή του έργου από τον Δήμο και το χρονικό περιθώριο που έχουμε είναι περιορισμένο. 

Έχουμε την απάντηση της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας-Θράκης, η οποία λέει 
ότι εμείς θα προχωρήσουν στο πειθαρχικό τους έργο που αφορά τη διαδικασία που προβλέπεται 
από τον νόμο για την άρνηση να συμμετέχει στην επιτροπή και εμείς για να μπορούμε να 
εξυπηρετηθούμε στην προώθηση των έργων προχωράμε στην αντικατάστασή του και αυτό θα 
κάνουμε σήμερα. 

Μπέκης: Επί της διαδικασίας, έχω ένα ερωτηματικό και αφορά το εξής: Ο νόμος λέει ότι 
κάθε δημοτικός σύμβουλος είναι υποχρεωμένος να συμμετέχει στις επιτροπές. Υπάρχει μια 
άρνηση και μας λέει τώρα η Αποκεντρωμένη ότι εμείς θα ελέγξουμε πειθαρχικά τον δημοτικό 
σύμβουλο για την άρνηση, αλλά εσείς εν τω μεταξύ προχωρήστε στην αντικατάσταση. Αυτό πόσο 
σύννομο είναι, από τη στιγμή που υπάρχει νόμος που υποχρεώνει; 

Πρόεδρος: Να σας ενημερώσουμε ότι η Αποκεντρωμένη Διοίκηση Μακεδονίας-Θράκης 
«πετάει την μπάλα στην κερκίδα» γιατί παρενόχληση υπήρχε κατ’ επανάληψη και από το 
προεδρείο αλλά και από τον κ.Λαζαρίδη για να μας δώσουν απάντηση. Οι κύριοι όμως δεν ξέρω 
για ποιο λόγο, όπως προανέφερα «πετάξανε την μπάλα στην κερκίδα» αδιαφορώντας για την 
λογική εξέλιξη των πραγμάτων γιατί υπάρχει μια σειρά γεγονότων που αφορούν αυτό το πράγμα 
και δεν ξέραμε τι να κάνουμε. Εν πάση περιπτώσει μας λύνει τα χέρια να προχωρήσουμε στην 
παραλαβή των έργων. Με αυτή τη λογικήη επειδή τα έργα δεν μπορούν να περιμένουνη εμείς 
προχωρούμε και σύμφωνα με την υπόδειξη της Αποκεντρωμένης Διοίκησης στην αντικατάσταση 
και τελούμε εν αναμονή να μάθουμε τι θα αποφασίσει.   

Δεν έχουμε άλλο δρόμο κ.Μπέκη, στέλνουμε στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση την άρνηση 
για να επιληφθούν του πειθαρχικού παραπτώματος. Από εκεί και πέρα δεν έχουμε τίποτε άλλο να 
κάνουμε.  

Τα έργα δεν μπορούν να περιμένουν 
Μαρκούλης: Δεν μπορούν να περιμένουν αλλά το ζήτημα είναι ότι εδώ έχουμε μια άρνηση 

ενός δημοτικού συμβούλου η οποία είναι πολιτική θέση 
Πρόεδρος: Αυτά απαντήθηκαν κ.Μαρκούλη σε προηγούμενες συνεδριάσεις. Είστε εκτός 

θέματος. Η επιχειρηματολογία ότι είναι πολιτική θέση ακούστηκε, όσο κι αν είναι σεβαστή, το 
προεδρείο οφείλει να κάνει τα νόμιμα, και ποια είναι τα νόμιμα; Να ζητήσει την άποψη της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης και η Αποκεντρωμένη Διοίκηση να επιληφθεί. Αυτό έκανε. Δεν θα 
πω τίποτα περισσότερο αν θα σεβαστώ μια απόφαση πολιτική, αλλά πέραν τούτου σαν προεδρείο 
οφείλουμε να κάνουμε αυτά…. Συζητήθηκαν αυτά, όταν αρνηθήκατε και εσείς 

Μαρκούλης: Λάθος κάνετε, κάθε θέμα ξεχωριστά συζητείται, δεν συζητούνται όλα τα 
θέματα συλλήβδην, δεν μπορεί για κάθε θέμα να υπάρχει η ίδια αιτιολογία.  

Πρόεδρος: Επί του εκτάκτου τι ψηφίζετε κ.Μαρκούλη; 
Μαρκούλης: Να μην συζητηθεί. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για τη συζήτηση του θέματος αυτού ως εκτάκτου; 
Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Α.Μαρκούλης 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε κατά πλειοψηφία το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη 
και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 20-2-2017 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη 
Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι στο Τεχνικό Πρόγραμμα και στον Προϋπολογισμό του Δήμου για το 
έτος 2013 ήταν γραμμένο και το παρακάτω έργο που εκτελέστηκε με εργολαβία «Ενδοδημοτική 
Οδοποιϊα» στον Κ.Α. 30/7323.015, αρ. μελέτης 88/2013 και τελική δαπάνη 48.052,93 €. 
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Η προσωρινή παραλαβή του έργου έγινε την 26-9-2014, από την αρμόδια επιτροπή, που 
συγκροτήθηκε με την υπ’ αριθμ. 394/2014 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου.  

Σύμφωνα  με τις διατάξεις του άρθρου 75 του Ν. 3669/2008 η οριστική παραλαβή του 
έργου ολοκληρώνεται με την έγκριση του πρωτοκόλλου από το Δημοτικό Συμβούλιο (προισταμ. 
αρχή). 

Η επιτροπή οριστικής παραλαβής του παραπάνω έργου σύμφωνα με την 742/2015 
απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου αποτελούταν από την Χριστίνα Παραθυρά που ήταν και 
πρόεδρος (Υπάλληλος του Δήμου), τον Ευθύμιο Γκαβανά (Υπάλληλος του Δήμου) και τον 
Μελιόπουλο Γεώργιο (Δημοτικό Σύμβουλο). 

Με το υπ’ αριθμ. 1380/13-2-2016 η Πρόεδρος της Επιτροπής κάλεσε τα μέλη της, τον 
Επιβλέποντα και τον Ανάδοχο του έργου να παρευρίσκονται την Παρασκευή 21-1-2016 και ώρα 
10.00 π.μ. στην υπηρεσία προκειμένου να προβούν σε αυτοψία για την παραλαβή του έργου. 

Στη συνέχεια η πρόεδρος συνέταξε το πρωτόκολλο οριστικής παραλαβής και υπεγράφη 
από την ίδια, τον Ευθύμιο Γκαβανά, τον Επιβλέποντα Σάββα Θεοδωρίδη και τον ανάδοχο Κο 
Μιχαήλ Μπαντή. 

Το τρίτο μέλος της επιτροπής Γεώργιος Μελιόπουλος παρότι κλήθηκε νομίμως δεν 
προσήλθε την παραπάνω προβλεπόμενη ημερομηνία. Σε τηλεφωνική επικοινωνία με την πρόεδρο 
ανέφερε ότι δε θα παρευρεθεί για λόγους που ανέφερε, σε παλιότερο έγγραφό του προς την 
υπηρεσία μας στο οποίο ανέφερε ότι «Σε σχέση με τον ορισμό μου κατόπιν κλήρωσης για την 
παραλαβή των έργων σας διευκρινίζω τα εξής: 1ον ως Λαϊκή Συσπείρωση έχουμε καταψηφίσει τον 
προϋπολογισμό και το τεχνικό πρόγραμμα του Δ. Βέροιας και 2ον όπως ο σχεδιασμός – 
προγραμματισμός και υλοποίηση όλων των έργων είναι στην αποκλειστική ευθύνη της διοίκησης, 
δεν θα μπορούσε να είναι και αλλιώς, του δήμου, έτσι και η παραλαβή των έργων θα πρέπει να είναι 
στην αποκλειστική ευθύνη του Δήμου. 

Ως δημοτικός Σύμβουλος της Λαϊκής Συσπείρωσης δεν αποδέχομαι τον ορισμό μου για την 
παραλαβή των έργων και δε θέλω να συμμετάσχω στις αρμόδιες επιτροπές. 

Η θέση μας αυτή ισχύει για κάθε παραλαβή έργων και σας παρακαλούμε να μας εξαιρείται 
από τις αντίστοιχες κληρώσεις.» 

Εξάλλου με την υπ’ αριθμ. 312/2015 απόφασή του το Δημοτικό Συμβούλιο δεν 
αποδέχτηκε την παραίτησή του από μέλος επιτροπών παραλαβής και την απουσία του ονόματός 
του από μελλοντικές κληρώσεις. 

Η υπηρεσία μας μετά τα παραπάνω υπέβαλλε σχετικά ερώτημα για γνωμοδότηση στο 
Νομικό Σύμβουλο του Δήμου μας, ο οποίος με την από 12-2-2016 γνωμοδότησή του  αναφέρει 
ότι το τρίτο μέλος της Επιτροπής μπορεί να αρνηθεί να υπογράψει το πρωτόκολλο παραλαβής 
μόνο εφόσον παρευρεθεί στη συνεδρίαση της Επιτροπής, αλλιώς δεν υπάρχει νόμιμη απαρτία και 
συνεπώς δεν υπάρχει η δυνατότητα να προχωρήσει περαιτέρω η διαδικασία, με την αρχική 
παρουσία των 2 μελών της Επιτροπής. 

Το τμήμα υποστήριξης συλλογικών οργάνων απέστειλε το υπ’ αριθμ. 8872/10-3-2016 
έγγραφο στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση Μ-Θ αναφέροντας τα παραπάνω, προκειμένου να 
προβούν σε άμεσες ενέργειες ώστε να γίνει οριστική παραλαβή του έργου. 

Μετά την άπρακτη περίοδο μηνών χωρίς απάντηση και αφού ο εργολάβος υπέβαλλε 
αίτηση για μείωση εγγυήσεων του έργου, η υπηρεσία μας απέστειλε νέο έγγραφο (1394/17-1-
2017) στην  Αποκεντρωμένη Διοίκηση Μ-Θ, η οποία με το υπ’ αριθμ. 410/10-2-2017 έγγραφό της 
αναφέρει ότι η υπηρεσία τους έχει επιληφθεί του πειθαρχικού μέρους της υπόθεσης και βρίσκεται 
σε εξέλιξη, η σχετική διαδικασία του αρθ. 234 του Ν. 3852/2010, όμως επειδή υπάρχει μεγάλη 
καθυστέρηση στην παραλαβή του έργου και εις βάρος των συμφερόντων του Δήμου, άποψή τους 
είναι ότι πρέπει να γίνει αντικατάσταση του συγκεκριμένου μέλους της επιτροπής παραλαβής, 
χωρίς αυτό να συνεπάγεται την εξαίρεσή του στο εξής, απόσυμμετοχή σε κάθε είδους επιτροπές 
και όργανα, στα πλαίσια των υποχρεώσεών του ως δημοτικός σύμβουλος. 

Εν τω μεταξύ την 10-2-2017 με την υπ’ αριθμ. 4506/2017 αίτησή του ο ανάδοχος ζητά την 
οριστική παραλαβή του έργου. 

Σημειώνουμε ότι η εγγυητική επιστολή καλής εκτέλεσης επιστρέφεται στον ανάδοχο του 
έργου μόνο μετά την έγκριση του πρωτοκόλλου οριστικής παραλαβής. 

Στο παρόν εισηγητικό επισυνάπτονται: 

ΑΔΑ: ΩΤΜΥΩ9Ο-6Κ3



- Η πρόσκληση της προέδρου για συνεδρίαση της Επιτροπής παραλαβής του έργου. 
- Το αποδεικτικό επίδοσης της παραπάνω πρόσκλησης στον Κο Μελιόπουλο.  
- Η γνωμάτευση του νομικού Συμβούλου του Δήμου. 
- Η υπ’ αριθμ. 312/2015 απόφαση του Δ.Σ. μη αποδοχής παραίτησης του Γ. 

Μελιόπουλου. 
- Το υπ’ αριθμ. 8872/10-3-2016 έγγραφο του τμήματος υποστήριξης συλλογικών 

οργάνων στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση Μ-Θ. 
- Το υπ’ αριθμ. 1391/17-1-2017 έγγραφο της υπηρεσίας μας στην Αποκεντρωμένη 

Διοίκηση Μ-Κ. 
- Το υπ’ αριθμ. 410/10-2-2017 έγγραφό της Αποκεντρωμένης Διοίκησης  

Μ-Θ. 
- Η υπ’ αριθμ. 4506/10-2-2017 αίτηση του αναδόχου για οριστική παραλαβή του 

έργου. 
- Το πρακτικό διενέργειας κλήρωσης των μελών της υπηρεσίας. 
- Η υπ’ αριθμ. 742/2015 απόφαση του Δ.Σ. για ορισμό Δημοτικού Συμβούλου και 

συγκρότηση επιτροπής οριστικής παραλαβής. 
 
Ύστερα από τα παραπάνω: 
Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο: 
Α) Να αντικαταστήσει το μέλος της επιτροπής Γεώργιο Μελιόπουλο, με νέο μέλος για την 

επιτροπή οριστικής παραλαβής του έργου «Ενδοδημοτική Οδοποϊα (2013)». 
Β) Να τροποποιήσει την υπ’ αριθμ. 742/2015 απόφαση του Δ,Σ, ως προς το σκέλος που 

αφορά τον ορισμό του Δημοτικού Συμβούλου στην επιτροπή οριστικής παραλαβής του έργου 
 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μαρκούλης: Πρόεδρε, άπτεται του ζητήματος του εκτάκτου για ποιο λόγο; Εδώ το Δ.Σ. 

πριν προχωρήσει στην αντικατάσταση θα πρέπει να κάνει δεκτή την παραίτηση, γι’ αυτό μιλάμε 
ότι δεν υπάρχει ζήτημα εκτάκτου. Και σας λέω το εξής, το Δ.Σ. με αιτιολογημένη απόφασή του 
έχει ανά περίπτωση το δικαίωμα να κάνει δεκτούς τους λόγους που κάποιος αρνείται να 
συμμετέχει. Και αυτά τα έχουν πει και οι γνωμοδοτήσεις, το έχει πει και η Αποκεντρωμένη. Λέει 
ότι έχει το Δ.Σ. εφόσον υπάρχει λόγος τη δυνατότητα να κάνει δεκτή την αίτηση και τότε να 
προβεί στην αντικατάσταση. Εδώ το Δ.Σ. χωρίς να παίρνει θέση για το ζήτημα της 
αντικατάστασης πηγαίνει στο ζήτημα της κλήρωσης, στον ορισμό νέου, αυτό σας λέω. 

Προέδρος: Εφόσον ολοκληρώσατε κ.Μαρκούλη σας λέω ότι το Δ.Σ. αποφάσισε και δεν 
αποδέχτηκε την παραίτηση του κ.Μελιόπουλου. Όπως διαβάζετε στο έγγραφο δεν αναφέρει να 
κάνετε δεκτή την παραίτηση, να τον αντικαταστήσετε λέει. Εφόσον δεν έγινε αποδεκτή σε 
προηγούμενο Δ.Σ., είναι καταγεγραμμένα αυτά, άρα γιατί να επανέλθουμε; Σας είπα τα 
συζητήσαμε αυτά αλλά δεν με ακούτε. 

Μπέκης: Επί της διαδικασίας. Υπάρχει μια αντίφαση, το Δ.Σ. θα εκλέξει άλλον σε θέση 
άλλου που δεν έχει παραιτηθεί και η επιτροπή βρίσκεται με τέσσερα άτομα. Εμείς θα ψηφίσουμε 
αλλά ναρκοθετεί η Αποκεντρωμένη Διοίκηση το έργο του Δ.Σ.. 

Πρόεδρος: Υποδείξτε κ.Μπέκη τι πρέπει να κάνουμε. 
Μπέκης: Δεν ξέρω, γι’ αυτό θα ψηφίσουμε λευκό. 
Πρόεδρος: Εμείς αυτό θεωρούμε καλύτερο. 
Καγκελίδης: Τι προβλέπει ο Καλλικράτης; 
Πρόεδρος: Μπορεί και έκπτωση, δεν εξαρτάται από εμάς από την Αποκεντρωμένη 

Διοίκηση εξαρτάται. Προβλέπεται πειθαρχικά έκπτωση του αξιώματος.  
Κε Καγκελίδη, δυο φορές ο κ.Μελιόπουλος υπέβαλλε την μη αποδοχή της συμμετοχής 

του. Άρα έχουμε την παραίτησή του δεδομένη και γραπτή, άρα δεν έχουμε άλλη επιλογή. 
Μαρκούλης: Πρόεδρε νομίζω ότι αυτό το οποίο μνημονεύεται εσείς ως απόφαση του Δ.Σ. 

είναι η 312/2015. Δεν μπορεί αυτή η απόφαση του 2015 να αφορά παραίτηση που υποβλήθηκε το 
2016, δεν μπορεί προκαταβολικά να αποφάσισε το Δ.Σ. σε ζήτημα που προέκυψε μεταγενέστερα. 
Μπορεί να είναι γενική η θέση αλλά θα πρέπει κάθε φορά το Δ.Σ. επί αυτού του θέματος να 
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επανέρχεται και να αποφασίζει αν κάνει δεκτή ή όχι την παραίτηση με ειδική αιτιολογία κάθε 
φορά. 

Πρόεδρος: Κάνετε λάθος, για τον κ.Μελιόπουλο υπάρχει απόφαση, όχι γενική 
απόφαση…. Η απόφαση της Αποκεντρωμένης Διοίκησης λέει ότι δεν συνεπάγεται την εξαίρεσή 
του, στο εξής ο κ.Μελιόπουλος, το όνομά του είναι πάλι μέσα και θα μπορούσε να κληρωθεί πάλι. 

Από την κλήρωση κατά τη συζήτηση του παρόντος θέματος, κληρώθηκε ο δημοτικός 
σύμβουλος Α.Καγκελίδης ως τακτικό μέλος της επιτροπής οριστικής παραλαβής του έργου 
«Ενδοδημοτική Οδοποιία». 

Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη; 
Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ν.Μπέκης, Π.Παπαδίνα, 

Α.Αποστολόπουλος 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Α.Μαρκούλης. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 20/2/2017 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Την με αρ. πρωτ. 5175/16-2-2017 ανακοίνωση-κλήρωση για την ανάδειξη αιρετού μέλους 
στην επιτροπή οριστικής παραλαβής του έργου «Ενδοδημοτική Οδοποιία». 
4.- Τα από 12-11-2015 και 20-2-2017 πρακτικά διενέργειας κλήρωσης για την ανάδειξη μελών 
που θα συμμετέχουν ως μέλη στην επιτροπή οριστικής παραλαβής του έργου «Ενδοδημοτική 
Οδοποιία». 
5.- Τις υπ’ αριθ. 312 και 742/2015 αποφάσεις του Δ.Σ. 
6.- Το με αρ. πρωτ. 5634/12-2-2016 έγγραφο του Γραφείου Νομικών Συμβούλων 
7.- Τα από 16-2-2016 και 17-1-2017 έγγραφα της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών 
8- Το με αρ. πρωτ. 8872/10-3-2016 έγγραφο του Τμ. Υποστήριξης Συλλογικών Οργάνων 
9.- Τις Από 13-1-2017 και 10-2-2017 αιτήσεις του αναδόχου του έργου Μ.Μπαντή  
10.- Το με αρ. πρωτ. 410/10-2-2017 έγγραφο της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Μακεδονίας-
Θράκης 
11.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
12.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι 

γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
Β) Εγκρίνει την αντικατάσταση του δημοτικού συμβούλου Γεωργίου Μελιόπουλου από 

μέλος της επιτροπής οριστικής παραλαβής του έργου «Ενδοδημοτική οδοποιία» 
Γ) Ορίζει (κατόπιν κλήρωσης), ως τακτικό μέλος στην επιτροπή οριστικής παραλαβής του 

έργου «Ενδοδημοτική οδοποιία» τον δημοτικό σύμβουλο Αντώνιο Καγκελίδη. 
Δ) Επανασυγκροτεί την επιτροπή οριστικής παραλαβής του έργου «Ενδοδημοτική 

οδοποιία», ως εξής: 
1. Χριστίνα Παραθυρά, ΠΕ Αγρονόμος Τοπογράφος Μηχανικό, ως Πρόεδρος. 
2. Αντώνιος Καγκελίδης, δημοτικός σύμβουλος, ως μέλος.  
3. Ευθύμιος Γκαβανάς, ΠΕ Πολιτικός Μηχανικός, ως μέλος. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  77 / 2017 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Χ. Κούτρας  Χ. Κεχαΐδης  
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Καραγιάννης  
Θ. Κορωνάς  Ν. Αγγέλου  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-2-2017 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Α. Μαρκούλης 
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